
In deze brief wordt gesproken over de samenstelling van een plan van aanpak en een
advies voor implementatie in samenwerking met Movisie. Het idee was om dit plan (i.i.g.
met de raad) te delen op Coming Out dag in 2021. Echter, deze stukken zijn toen niet in
iBabs gekomen. Kunnen deze stukken opnieuw met de raad worden gedeeld?
Is het College wel begonnen met het uitvoeren van de plannen zoals opgenomen in het
Plan van Aanpak en de bijbehorende adviezen voor implementatie? Zo ja, hoe staat het
ervoor? Zo nee, is het college nog wel van plan hiermee aan de slag te gaan? 
In 2021 is er een inwonersbijeenkomst geweest met verschillende inwoners om te
praten over LHBTI (in Nieuwkoop) en hoe hier aandacht aan te besteden. Is er sinds de
bijeenkomst op het Ashram College in 2021 nog contact geweest met de
betrokkenen(?) en is het college van plan om verder te werken met deze groep mensen
tijdens de uitwerking? 
In het coalitieakkoord is geschreven dat 'Vanuit onze overheidsrol (...) we met scholen
en verenigingen in gesprek [willen] over normalisatie en acceptatie. We bundelen
initiatieven en acties gericht op integratie en inclusie en kijken waar we mogelijk kunnen
of moeten intensiveren'. Is het college hier al mee aan de slag gegaan? Zo ja, hoe(?) en
zo nee, wanneer (en hoe) wil het college hiermee aan de slag gaan?  

Gelezen de ingekomen brief (2021-231 A - B&W) met betrekking tot Informatie over start
Regenboogtraject (LHBTI) in Nieuwkoop, heeft D66 de volgende vragen. 
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